
    Mötesanteckningar 2024-05-30 

 

 

Kommunala tillgänglighetsrådet 

Tid och plats  2024-05-30 klockan 13.00-16.00 på Linbanegatan 12 

Beslutande:  Anneli Djurklou, vice ordförande, STROKE  
  Jan Wigdell, HRF 

Margareta Wiberg, Reumatikerna 
  Solweig Sundblad (S) 

  Magnus Hellmark (C) 
Arne Sundvall, SRF, FUB 

 
Ersättare  Agneta Södersten, Astma- och allergiföreningen 

Anna Juhlin (NE)  
Sven Hallberg, Ångestföreningen 
Lena Thorén, HRF 
Jesper Englundh (S)  
 
Frånvarande   
Anders Wikman (NE) ordförande  
Katarina Lindberg, DHR  
Lars Engelberg (S) 
Yvonne Bromée, FUB 
Nicklas Kleman, Neuro 

 
Övriga deltagare  

Irma Aalto, sekreterare 
Karin Komstadius, SBF 
Andrey Edemskiy, SBF 
Mia Svensson, SBF 

 

Föredragningslista med anteckningar 

Nr Ärende    Föredragande 

§1 Öppnande    Anneli Djurklou  

§2 Upprop 

§3                 Godkännande av föredragningslistan  
  
§4 Föregående anteckningar godkändes och lades till handlingarna  
  
§5 Val av justerare 
 Jesper Englundh utses 



 
§6 COOP-området   
 

Karin Komstadius från samhällsbyggnadsförvaltningen berättar om arbetet och 
planering kring området som kallas för Plantskolan. Mötesdeltagarna får, efter 
diskussion i grupper, delge vad de upplever som positivt och negativt i området. 
Mötesdeltagarna lämnar också önskemål om att man även i fortsättningen skulle 
inkludera representanter från tillgänglighetsrådet i projektet.  

 
§7 Diskussion om färdtjänstenkäten    
     

Andrey Edemskiy och Mia Svensson från samhällsbyggnadsnämnden redogör för 
resultaten i kundnöjdhetsundersökningen som genomfördes i december förra året. 
Generellt är det för få svar för att kunna dra slutsatser. Mötet diskuterar alternativ 
hur man kunde förbättra svarsfrekvensen.  

 
§8                 Information/återkoppling från kommunstyrelsen   
      

Jesper Englundh berättar om ärenden som kommer upp på kommande 
kommunstyrelsemöte 4 juni. Det är två stora investeringsärenden; att bygga C-
paviljongen på Enavallen och kapacitetsökningen i grundskolorna Bergvreten och 
Korsängen som står på dagordningen.  

 
§9 Information/återkoppling från nämnderna   
  

Magnus Hellmark berättar att tekniska nämnden har gjort en fysisk 
tillgänglighetsinspektion i nya Westerlundska gymnasiet. Det finns fortfarande 
brister att åtgärda, bland annat är kontrastskillnaderna för svaga, men i det stora 
hela ser det bra ut. En tillgänglighetskonsult har varit inkopplad i arbetet. 
 
Solveig Sundblad från vård- och omsorgsnämnden berättar att tertialrapporten 
visar minus på 51 miljoner var av hemtjänsten står för ungefär hälften. Det pågår 
en genomlysning av alla verksamheter i förvaltningen. Nämnden planerar för nya 
lokaler 2028. 
 
Anna Juhlin från upplevelsenämnden återkopplar till ärendet med starkt doftande 
produkter hos Pepparrotsbadet som nu ska vara inlåsta i stängda skåp. Nämndens 
budget är i balans i tertialrapporten. Det finns två förslag kvar till föreningarnas hus: 
Rombergagården och en del av Westerlundska gymnasiet. Besökarantalet på 
Pepparrotsbadet ökar. Mama United projektet har utvecklats bra. Ett förslaget om 
lån av matchbiljetter där föreningarna skänker biljetterna och biblioteket 
administrerar önskemålen. 
 

 
§10 Idéer inför kommande möten 
  



Anneli Djurklou berättar om idén att tillgänglighetsrådets möten skulle ägnas åt 
fördjupning i ett särskilt tema åt gången. Sakkunniga tjänstemän ska bjudas in till 
runda bordssamtal. Mötesdeltagarna anser att idén är bra och att vi startar från och 
med nästa KTR möte. Mötet bestämmer att temat då blir gaturummet. 
     

§11 Övriga frågor  
   
 

  
 
Nästa möte 22 augusti, kl. 13.00–16.00 
 
 
 

 

Anneli Djurklou   Jesper Englundh   
Viceordförande   Justerare 

 

Irma Aalto 
Sekreterare 
      

 

 

 

 

 

 


